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      La ProRapid a avut loc conferinta de presa a Rapidului , inainte de meciul cu Petrolul de
sambata seara , de la ora 21 .

  

  

   Infruntarea de pe stadionul "Ilie Oana" este considerata a fi una de risc maxim , avand in
vedere rivalitatea dintre cele doua formatii.

  

  Ionel Ganea :
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           "Un meci foarte greu , mergem sa jucam fotbal si sa obtinem un rezultat cat se poate de
bun .

  

    Petrolul are si avantajul fanilor , fiind foarte multi , incurajand echipa permanent in timpul
meciului.Totodata , ma astept si ca fanii nostrii sa vina intr-un numar mare , si la finalul meciului
sa-i facem fericiti ".

  

 " Baietii mei nu trebuie sa se gandeasca cu cine jucam , doar sa-si faca treaba".

  

  

    Privind situatia portarului , antrenorul Rapidului a afirmat ca doar el va hotara cine va apara si
nu presa    .   Privind transferul lui Cristea , "l-am vazut la meciul amical , a vazut si domnul
Moraru ca forma lui fizica nu e buna , si dorinta lui e sa ne indreptam spre jucatori tineri".

  

      

  

Ganea :"Orice jucator al Petrolului , de la mijloc in sus este foarte periculoos , si pot decide
soarta unui meci ".

  

Antrenorul Rapidului , a clarificat si situatia lui Ema Dolha , si considera ca este nevoie de el
in echipa Rapidului.

  

"Orice punct castigat , mai ales cu una din echipele favorite ale campionatului este bine venit .
Imi doresc nu numai sa ma apar , ci si sa marcam . Numai asa putem sa castigam puncte. ".
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" In momentul acesta , in administratia Rapidului putem vorbi de 2 grupuri . 1 grup de angajati
care continua munca de sisif inceputa in Divizia B , care au dus greul si au trecut peste toate
problemele.Vrem sa ducem in continuare greul . Mai este o asa zisa tabara a celor noi veniti ,
care poate vor sa costruiasca ceva , dar poate in unele decizii se pripesc, nestiind situatia
exacta a clubului . Exista unele contradictii . La un moment dat , lucurile vor intra pe un fagas
normal." , spune Lucian Ionescu.

  

  

Strict pana la acest moment, Valerii Moraru n-a investit niciun ban , dupa spusele lui Lucian
Ionescu. Toate cheltuielile , se platesc din banii de la televiziune si din banii obtinuti de pe urma
lui Alexandru Ionita .

  

In acest moment, Nae Manea nu poate fi indepartat decat de administratorul judiciar , dar el
este in relatii bune cu administratora judiciara.

  

  

"E frustrant ca Ion Butoi , care reprezenta clubul Chiajna cand a fost impinsa echipa spre LIga 2
a abuziv , sa aiba pretentia unei functii in acest moment . " , spune Lucian Ionescu.

  

  

Jucatorii au prima la fiecare meci , inclusiv la meciul de maine.
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Intrebat de situatia lui Mircea Bornescu , antrenorul Rapidului a refuzat sa comenteze.

  

  

  

  

  

 **  Duta  Gini  Andrei
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